

Title (en)  
Orthopedic pillow.

Title (de)  
Orthopädisches Kopfkissen.

Title (fr)  
Oreiller orthopédique.

Publication  
**EP 0270014 A2 19880608 (DE)**

Application  
**EP 87117528 A 19871127**

Priority  
DE 8632184 U 19861201

Abstract (en)

The shaped body (5) of the pillow has a trough (10) at its top side (2). This trough is adapted to the neck, the head and the ears of the user. The centre of the front side (3) is lowered. The shaped body is enclosed by a cover (1) of fabric or wool which covers at least the top side (2), the front side (3) and the rear side (4) of the shaped body (5). Arranged on the bottom side (6) of the shaped body is a connection strip (7) which connects the front side to the rear side of the cover and pulls the cover into the trough (10).

Abstract (de)

Der Formkörper (5) des Kopfkissens besitzt an seiner Oberseite (2) eine Mulde (10). Diese Mulde ist dem Hals, dem Kopf und den Ohren des Benutzers angepaßt. Die Mitte der Vorderseite (3) ist abgesenkt. Der Formkörper ist von einem Bezug (1) aus Stoff oder Schafwolle umgeben, der mindestens die Oberseite (2), die Vorderseite (3) und die Rückseite (4) des Formkörpers (5) abdeckt. Auf der Unterseite (6) des Formkörpers ist ein Verbindungsstreifen (7) angeordnet, der die Vorderseite mit der Rückseite des Bezuges verbindet und den Bezug in die Mulde (10) hineinzieht.

IPC 1-7  
**A47G 9/00**

IPC 8 full level  
**A47G 9/02** (2006.01); **A47G 9/10** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**A47G 9/0253** (2013.01); **A47G 9/10** (2013.01)

Cited by  
US5014377A; US5138732A; GR890100307A; CN110769722A; US11116337B2; US6988286B2; WO2019178497A1; WO8910714A1;  
US10799045B2; WO2018200485A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**DE 8632184 U1 19870212**; EP 0270014 A2 19880608; EP 0270014 A3 19880824

DOCDB simple family (application)  
**DE 8632184 U 19861201**; EP 87117528 A 19871127